

I.C.J.

Communiqué n° 56/14
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

The Court will meet on September 3rd, 1956, to begin its deliberations in the matter of the request for an Advisory Opinion concerning judgments of the Administrative Tribunal of the International Labour Organisation upon complaints made against UNESCO.

After it has given its Opinion in this matter, the Court will hold oral hearings on the Preliminary Objections raised by Norway in the case of certain Norwegian loans (France v. Norway). This aspect of the case should be ready for hearing following the deposit by the French Government of its Observations and Submissions on August 31st, 1956.

During the forthcoming session the Court will also deal with a number of administrative matters.

The Hague, August 30th, 1956.

C.I.J.

Communiqué n° 56/14
(Non-officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, ont été mis à la disposition de la presse:

La Cour se réunira le 3 septembre 1956 pour commencer son délibéré en l'affaire relative aux jugements rendus par le Tribunal administratif de l'Organisation internationale du Travail sur requêtes contre l'UNESCO (demande d'avis consultatif).

Après avoir rendu son avis en cette affaire, la Cour ouvrira la procédure orale sur les exceptions préliminaires soulevées par la Norvège en l'affaire relative à certains emprunts norvégiens (France c. Norvège). Cette phase de l'affaire sera en état lorsque le Gouvernement français aura déposé le 31 août 1956 ses observations et conclusions.

Au cours de la prochaine session, la Cour traitera également certaines questions administratives.

La Haye, le 30 août 1956.
